



(un message en français suit)

Indigenous Counsellor

The Sexual Assault Centre Kingston is a non-profit organization providing support and services to all survivors of sexual violence since 1978. Serving KFL&A, our services are offered at both our office and at a variety of off-site locations. As an employer, we are dedicated to building an organization that reflects the diversity of our clients and the communities that we serve. This includes diversity in culture. To that end, we are recruiting an Indigenous person who identifies as a woman to join our team. Requests for accommodation due to disability can be made at any stage in the recruitment process. This position will be 35 hours a week and on a permanent basis. The starting wage will range from \$22.00 to \$24.50 an hour plus a health benefits and pension package.

Position Summary

Working from an equity seeking, anti-oppression framework, the successful candidate will be responsible for the provision of counselling, group counselling, crisis intervention, support and advocacy with youth and adult survivors of sexual violence. In addition to working from a trauma informed approach, the successful candidate will provide an Indigenous centered approach to primarily Indigenous clients. The successful candidate will also contribute to the Centre's public education, and community outreach efforts. They will represent the Centre on community committees and at events; as well as build collaborative relationships with key stakeholders and referral sources.

Qualifications

- 2-3 years of experience providing one-on-one counselling to survivors of domestic and/or sexual violence
- Related post-secondary degree in social services, related field or equivalent, such as Bachelor of Social Work, Masters in Counselling, Masters in Social Work
- Knowledge and training pertaining to experiences of sexual violence and trauma
- A thorough analysis of the issues facing Indigenous persons and communities
- Understanding of how sexual violence relates to other forms of oppression
- Ability to flex hours according to needs of the agency
- Superior interpersonal & problem-solving skills; strong attention to detail
- The ability to respond to multi-faceted demands, to rely upon own initiative and to work with minimum supervision in a challenging environment
- Bilingualism/multilingualism an asset
- Computer literacy, specifically Microsoft Office
- Satisfactory vulnerable sector CPIC is a requirement

How to Apply

Candidates interested in this position may submit their resume in confidence, clearly indicating their skills and experience as they relate to this position by May 28, 2018 - 9:00am directly via email to: director@sackington.com.

SAC Kingston thanks all applicants for their interest; however, only those selected for an interview will be contacted.



Conseiller autochtone

Le Centre d'aide aux victimes d'agressions sexuelles est un organisation à but non lucrative offrant des services à tous les survivants de la violence sexuelle depuis 1978. Tant qu'employeur, nous nous engageons à construire une organisation qui reflète la diversité de nos clients et les communautés que nous desservons. Cela comprend la diversité dans la culture. À cette fin, nous recrutons une conseillère autochtone qui identifie comme une femme à se joindre à notre équipe. Les demandes d'accommodation en raison de l'invalidité est possible à n'importe quelle étape du processus de recrutement. Cette position sera compris de 35 heures par semaine et sur une base permanente. Le salaire de départ sera de 22,00 \$ à 24,50 \$ l'heure avec une contribution au pension et avantages pour la santé.

Description sommaire du poste

Notre travail partant d'un cadre de recherche d'équité et de lutte contre l'oppression, le candidat choisi sera responsable de la fourniture de conseil individu et en group, intervention de crise, soutien et plaidoyer auprès des jeunes et adultes victimes de violences sexuelles. En plus de travailler d'un approach bien renseignée sur le traumatisme, le candidat retenu fournira une approche centrée autochtones aux clients principalement autochtones. Le candidat choisi contribuera également à d'éducation public du centre et les efforts d'éducation et sensibilisation communautaire. Ils représenteront le centre sur des comités communautaires et lors d'évènements; en plus de bâtir un réseaux basé sur la collaboration avec des intervenants et sources de référence.

Qualifications

- 2-3 ans d'expérience fournissant individuellement conseils aux victimes de violence domestique et/ou sexuelle
- Diplôme d'études post-secondaires dans les services sociaux, Baccalauréat dans la domaine du Travail Sociaux , Maitrise en Conseil, Maitrise en Travail Sociaux
- Connaissances et la formation relatives aux expériences de violence sexuelle et les traumatismes
- Une analyse approfondie des persons qui indentifie comme autochtones
- Compréhension de la violence sexuelle et comment que se rapporte à d'autres formes d'oppression
- Capacité de travailler avec des heures flexibles selon les besoins de l'agence
- Capacité superieur de travail interpersonnel et compétences de résolution des problèmes ; une grande attention au détail
- La capacité de répondre aux demandes aux multiples facettes, à se fier à son initiative et de travailler avec une supervision minimale dans un environnement difficile
- Bilinguisme/plurilinguisme est un atout
- Capable de travailler sur un ordinateur, plus précisément de Microsoft Office
- Satisfaisante vulnérable du vérification de casier judiciaire est une exigence

Comment postuler

Les candidats intéressés peuvent soumettre leur curriculum vitae en toute confidentialité, indiquant clairement leurs compétences et expériences qui se rapportent à ce poste par le 28 mai 2018 - 09:00 directement par courriel à : director@sackington.com.

SAC Kingston remercie tous les candidats pour leur intérêt ; Toutefois, seules les personnes retenues pour une entrevue seront contactés.